
PRIPRAVE NA OBČNE ZBORE OSNOVNIH ORGANIZACIJ SINDIKATA

Delavci se otepajo sindikalnih funkcij
Do konca letošjega leta morajo v osnovnih organizacijah sindikata

in v sindikalnih konferencah tozdov opraviti občne zbore, na katerih
bodo izvolili tudi nova vodstva teh družbenopolitičnih organizacij
v ozdih, ustanovne seje konferenc v sozdih pa naj bi bile najkasneje
do 20. januarja prihodnjega leta. Ker časa ni več veliko, je naš
občinski svet zveze sindikatov pripravil za predsednike osnovnih
organizacij 19. oktobra v sejni dvorani delovne organizacije Emona
posvet, katerega osrednja točka je bila prav vsebinska in organizacij-
ska izvedba občnih zborov. Ob obravnavi devetmesečnih rezultatov
gospodarjenja se namreč ponuja tudi priložnost za evidentiranje
novih članov izvršnih odborov sindikata.

Razprava na tem posvetu je po-
kazala, da evidentiranje kandida-
tov za sindikalne funkcije ne bo
potekalo brez težav. Ko je namreč
predsednica našega občinskega
sveta zveze sindikatov Marija Fe-
dran pozvala navzoče, naj odkri-
to, brez olepševanja povedo,
kakšna je pripravljenost v tozdih
za sprejemanje sindikalnih funk-

cij, skorajda ni bilo slišati spod-
budnih odgovorov. Večine našega
članstva, je dejal eden od razprav-
ljavcev, se je polastila apatija. Le
redki so pripravljeni še delati
v sindikatu, kritike pa je veliko.
Razloge je najbrž treba iskati
v premajhnem vplivu sindikata na
življenjske razmere ljudi; voljo
sindikalnim aktivistom pa pone-

kod jemlje tudi občutek, da so
odrinjeni od dogajanja v delovni
organizaciji, saj so v naši občini
tudi taki primeri, da predsedniki
izvršnih odborov osnovnih orga-
nizacij niso vabljeni aa seje samo-
upravnih organov.

Sindikalni funkcionarji se v de-
lovnih organizacijah pogostokrat
znajdejo v težavnem položaju.
Večkrat morajo na hitro izpeljati
akcije, o katerih niso niti sami
prepričani, da so dobre, ukvarjati
se morajo z zadevami, na katerih
sprejem niso imeli vpliva, reševati
pa jih morajo prav v ozdih. Tako
je na primer nekdo vprašal za na-
svet, kako naj ravna, kaj reče de-
lavcu, ki se razburja zato, ker je
dobil za nekaj deset tisoč dinarjev
nižji osebni dohodek od sodelav-
ca, čeprav opravljata oba popol-
noma enako delo. Do razlik na-

mreč prihaja zaradi različnih pri-
spevnih stopenj po občinah, ki so,
zlasti v nekaterih drugih naših re-
publikah, preeej nižje.

Nekaj kritičnih pripomb je bilo
na posvetu slišati tujdi o izdelavi
delovnega programa, saj je doma-
la nemogoče finančno ovrednotiti
naloge, ki naj bi jih izpeljali pri-
hodnje leto. Hkrati pa kar naprej
poudarjamo, naj bodo plani real-
ni.

Ob koncu posveta so se pred-
sedniki osnovnih organizacij sin-
dikata seznanili še z nalogami, ki
naj bi jih opravili do konca letoš-
njega leta. Gre predvsem za
obravnavo devetmesečnih rezul-
tatov gospodarjenja, izpeljana naj
bi bila tako, kot je v navadi za
zaključni račun, govorili pa so tu-
di o novi zakonodaji na stanovanj-
skem področju D. J.


